
Fråga till Sociala omsorgsnämndens ordförande Yvonne Persson (S) 
 
Har stängningen av den dagliga verksamheten Vingen gått rätt till? 
 
Vingen är en daglig verksamhet i Borås Stad där deltagarna arbetar med hantverk. Personer 
som lider av psykisk ohälsa har på Vingen fått en möjlighet att arbeta och finnas i ett socialt 
sammanhang på sina villkor. I mars stängdes verksamheten tillfälligt med hänvisning till 
covid-19. Inte långt därefter fick deltagarna besked om att deras arbetsplats skulle stängas helt 
och att de skulle erbjudas annan placering. Det snabba och oväntade beskedet innebar förstås 
mycket oro för en redan utsatt grupp.  
 
Enligt artiklar i Borås Tidning ska den dagliga verksamheten Vingen stängas av ekonomiska 
skäl, trots att verksamhetens underskott är litet. Beslutet ska inte ha fattats av Sociala 
omsorgsnämnden, utan av tjänstepersoner på förvaltningen. Nedläggning av en verksamhet är 
ett beslut som får stora konsekvenser för de berörda och som är av så stor vikt att ett politiskt 
beslut och en gedigen beredning borde krävas. 
 
Med hänvisning till ovanstående ställer jag följande fråga till Sociala omsorgsnämndens 
ordförande Yvonne Persson (S): 

- anser du att beslutet att stänga Vingen är riktigt och har gått rätt till? 
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